
Protokół nr VII/2011 
z VII sesji Rady Powiatu  w Końskich odbytej 

w dniu 29 czerwca 2011r. w sali konferencyjnej 
Starostwa Powiatowego w Końskich. 

 
 
         
Obrady rozpoczęto o godz. 11.00 

 
 Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron. 
 
 Przewodniczący otworzył sesję, powitał  radnych, zaproszonych gości 
stwierdził , Ŝe posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, zgodnie 
z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu Powiatu. 
 

Oświadczył jednocześnie, Ŝe zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 20  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 
radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.   

W trakcie obrad dotarł 1 radny i od godz. 11.15 obrady kontynuowano 
w 21 – osobowym składzie. 
Lista radnych powiatu obecnych na VII sesji Rady oraz lista zaproszonych na  
sesję  stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 
 

Ad – 2. 
 

Przewodniczący wniósł o zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady 
podkreślając, Ŝe zgodnie z § 28 ust. 5 Statutu  protokół wyłoŜony został do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 
Protokół przyjęto przez aklamację nie wnosząc do ich treści uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 3. 
 
 Przystąpiono do ustalania porządku obrad sesji. 
 
Głos zabrała Radna Helena Obara – zapytała, czy nie jest konieczne podjęcie 
uchwały w sprawie dokończenia drogi w Modliszewicach na odcinku ok.100 
mb, której właścicielem jest powiat, a którą obecnie remontuje gmina po 
przeprowadzeniu inwestycji związanych z kanalizacją. 
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Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe były rozmowy i ustalenia w tej 
sprawie z gminą Końskie. Podkreślił, Ŝe jeśli gmina realizuje inwestycję to 
powiat nie powinien ingerować. Ponadto dodał, Ŝe powiat w tym roku będzie 
inwestował w remont budynku, a dopiero w przyszłym roku moŜe przeznaczyć 
jakieś środki na drogi. Stwierdził, Ŝe powinna wypowiedzieć się p. Skarbnik czy 
na te 100 mb jest potrzebna uchwała. 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe to gmina podejmuje uchwałę 
jako pomoc rzeczową dla powiatu. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron uznał, Ŝe powinna być uchwała 
Rady Powiatu w tej sprawie o podpisaniu porozumienia dot. wykonania zadania 
przez gminę. Stwierdził, Ŝe powinni radcy prawni odnieść się do tematu. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron poinformował, Ŝe wpłynął wniosek 
Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 
zaopiniowania wniosku Powiatu Koneckiego – Powiatowego Urzędu Pracy 
w Końskich o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia 
w Powiatowym Urzędzie Pracy w Końskich Centrum Aktywizacji Zawodowej, 
ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji Ministra właściwego 
do spraw pracy. O uzasadnienie wniosku poprosił Starostę Bogdana Sobonia. 
 
Starosta Bogdan Soboń – odczytał uzasadnienie projektu uchwały w ww. 
sprawie. 
 
Radni nie wnosili sprzeciwu. 
 
Porządek obrad z wprowadzoną zmianą poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności  20 radnych jednogłośnie przyjęto do realizacji  
rozszerzony porządek obrad sesji obejmujący: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Przyjecie Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Końskich za 2010r. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
w Końskich, 

b) ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych 
z dróg na parkingach strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku 
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wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu, 

c) zatwierdzenia znowelizowanego planu finansowego wykorzystania 
środków PFRON w Powiecie Koneckim na 2011r., 

d) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Stąporkowie projektu pn: „Ku źnia 
techników”, 

e) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Końskich projektu pn: „Technik 
kluczowych kompetencji”, 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na 
lata 2011-2019, 

g) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r., 
h) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu 

Hutniczego w Maleńcu, 
i) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budŜetu powiatu za 2010r., 
j)  udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania 

budŜetu za 2010r., 
k) zaopiniowania wniosku Powiatu Koneckiego – Powiatowego Urzędu 

Pracy w Końskich o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów 
utworzenia w Powiatowym Urzędzie Pracy w Końskich Centrum 
Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy. 

7. Przyjecie protokołów z kontroli przeprowadzonych przez zespoły 
kontrolne z ramienia Komisji Rewizyjnej. (Zarząd Dróg Powiatowych 
oraz Niepubliczna Szkoła „AWANS”). 

8. Informacja o stanie bezrobocia na terenie powiatu. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na złoŜone interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12.Sprawy róŜne. 
13. Zakończenie obrad VII sesji Rady Powiatu. 

 
Tematykę sesji realizowano zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 
 
Ad – 4. 
 

Informację o pracy Zarządu Powiatu za okres od  27 maja 2011r. do 29 
czerwca 2011r. przedstawił Starosta Konecki – Bogdan Soboń. 

 
Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
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Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe na poprzedniej sesji Rady 
złoŜył interpelację dot. przyjęcia przez Powiat jakiejś polityki w stosunku do 
słuŜby zdrowia w związku z tym, Ŝe otrzymał odpowiedź, Ŝe moŜe to być 
przedmiotem obrad na posiedzeniu  Zarządu Powiatu w dniu 14 czerwca br. 
zapytał, czy było to omawiane, poniewaŜ nie usłyszał o tej sprawie 
z przedstawionej informacji. Podkreślił teŜ, Ŝe do Rady Społecznej oraz 
Dyrekcji nie było zapytań czy teŜ próśb o spotkanie. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe najprawdopodobniej w miesiącu lipcu 
powinno do takiego spotkania z dyrekcją dojść i opracowania wspólnie jakiejś 
wizji funkcjonowania ZOZ-u na najbliŜsze lata. Stwierdził, Ŝe na pewno nie 
będzie to jedno spotkanie. Dodał teŜ, Ŝe Zarząd ma świadomość konieczności 
podjęcia decyzji na przyszłość. 
Podkreślił, Ŝe w miesiącu czerwcu nie doszło do takiego spotkania z uwagi na 
jego ponad dwutygodniowy wyjazd do Stanów Zjednoczonych. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe biorąc pod uwagę informację 
dyrekcji ZOZ, Ŝe tylko 1 rok szpital będzie w stanie sobie radzić bez pomocy 
finansowej organu załoŜycielskiego oraz nowe przepisy prawa w tym względzie 
uznał, Ŝe czas gra tu kluczową rolę. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe podziela pogląd radnego i takie 
rozmowy będą w najbliŜszym czasie. 
 
Nie wnoszono  innych uwag i zastrzeŜeń. 

 
Ad – 5. 
 
 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Końskich za 2010r. przedstawiła Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka. 

 
Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, kto odpowiada za politykę płacową na 
stanowiskach kierowniczych. 
 
Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka – powiedziała, Ŝe Pan Starosta 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, dlaczego jest tak duŜa róŜnica (30%) 
jeśli chodzi o wynagrodzenia dla kierowników DPS, biorąc pod uwagę ilość 
podopiecznych i pracowników.  Dyrektor, tego w którym jest ich więcej zarabia 
zdecydowanie mniej. Zapytał jakie są tego powody.  
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Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe Starostą jest od 6 mięsięcy i nie ze 
wszystkim zdąŜył się zapoznać. Podkreślił, Ŝe zapozna się ze sprawą i odpowie 
radnemu.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 
 
Ad -  6 a. 
 
Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
PowyŜszy projekt uchwały przedstawił Sekretarz Powiatu Roman Struzik. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Przedstawiony projekt uchwały  poddano pod głosowanie. 
 
W obecności 21 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VII/32/2011 w sprawie 
zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  6 b. 
 
Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat 
za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji 
usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
 

PowyŜszy projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Zbigniew Struzik. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Przedstawiony projekt uchwały  poddano pod głosowanie. 
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W obecności 21 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VII/32/2011 w sprawie 
ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie 
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach 
strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia a następnie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  6 c; d; e. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie: 
• zatwierdzenia znowelizowanego planu finansowego wykorzystania 
środków PFRON w Powiecie Koneckim na 2011r., 

• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Stąporkowie projektu pn: „Ku źnia 
techników”, 

• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Końskich projektu pn: „Technik 
kluczowych kompetencji”, 

PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 
 
Projekty uchwał kolejno poddano pod głosowanie. 
 

 W obecności 21 radnych,  Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/33/2011 
w sprawie zatwierdzenia znowelizowanego planu 
finansowego wykorzystania środków PFRON 
w Powiecie Koneckim na 2011r. 
 

W obecności 21 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VII/34/2011 w sprawie 
wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół 
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Szkół Ponadgimnazjalnych w Stąporkowie 
projektu pn: „Kuźnia techników”. 
 

W obecności 21 radnych,  Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VII/35/2011 w sprawie 
wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Końskich 
projektu pn: „Technik kluczowych 
kompetencji”. 
 
Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad – 6 f; g;. 
 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 
obejmującego podjęcie uchwał w sprawie  

� zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019,  

� zmian w  budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011 rok, 
Projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta DrąŜkiewicz.  
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Przedstawiony pierwszy projekt uchwały  poddano pod głosowanie. 
 
W obecności 21 radnych,  Rada większością 
głosów przy 4 głosach wstrzymujących się  
podjęła uchwałę Nr VII/36/2011 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Koneckiego na lata 2011 – 2019. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

 
Przedstawiony drugi projekt uchwały  poddano pod głosowanie. 
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 W obecności 21 radnych, Rada 
większością głosów, przy 4 głosach 
wstrzymujących się podjęła uchwałę 
Nr VII/37/2011 w sprawie zmian w  budŜecie 
Powiatu Koneckiego na 2011r.  

  
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 6h. 
 

 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu przedstawił Naczelnik 
Wydziału Promocji i Kultury Pan Dariusz Kowalski . 
  
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 21 radnych, Rada  większością 
głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła 
uchwałę Nr VII/38/2011 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
O godz. 11.50 ogłoszono 40 – minutową przerwę. 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron  zaprosił obecnych na 
wernisaŜ wystawy w Galerii u Starosty pn. „Rybołówstwo drzewiej…”  
 
Ad -  6  i. 
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budŜetu powiatu za 2010r. 
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PowyŜsze sprawozdania przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Edyta 
DrąŜkiewicz wraz z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Stanowią one integralną część niniejszego protokołu. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Przewodniczący Rady Pan Wiesław Skowron poinformował, iŜ wszystkie 
komisje wyraziły pozytywną opinię do omawianego sprawozdania, Komisja 
Rewizyjna natomiast dla wydania opinii powołała zespół kontrolny do 
przeprowadzenia kontroli realizacji budŜetu powiatu za 2010r. w  Starostwie 
Powiatowym w Końskich tj. wydatków działu 750-Administracja publiczna, 
rozdział 75075-Promocja jednostek samorządu terytorialnego. 
 

Z - ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Gręda 
odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich w sprawie 
SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO ORAZ SPRAWOZDANIA 
Z WYKONANIA BUD śETU POWIATU KONECKIEGO za 2010 rok. 
 
Opinia powyŜsza stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
 

W obecności 21 radnych, Rada  większością 
głosów, przy 6 głosach wstrzymujących się 
podjęła uchwałę Nr VII/39/2011 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu 
powiatu za 2010r. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad – 6j. 
 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
za 2009r. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Kazimierz Pasterczyk odczytał 
Wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Powiatu w Końskich w sprawie 
udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w Końskich za rok 2010. 
 
Wniosek powyŜszy stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Kazimierz Pasterczyk odczytał 
Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium. 
 
Opinia powyŜsza stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Uwag i zastrzeŜeń nie wnoszono. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Czesław Kurcbart odczytał rozpatrywany 
projekt uchwały. 
 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 21 radnych,  Rada większością 
głosów przy 2 głosach przeciwnych oraz 4 
głosach wstrzymujących się podjęła uchwałę 
Nr VII/40/2011 w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu  z tytułu 
wykonania budŜetu za 2010r. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Zarządu Bogdan Soboń – podziękował w imieniu Zarządu 
Powiatu za udzielone absolutorium. 

 
Ad -  6  k. 
 
Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaopiniowania 
wniosku Powiatu Koneckiego – Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich o 
dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia w Powiatowym 
Urzędzie Pracy w Końskich Centrum Aktywizacji Zawodowej, ze środków 
Funduszu Pracy. 
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PowyŜszy projekt uchwały przedstawił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 
– Pan Marek Krawczyk. 
 

W obecności 21 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VII/41/2011 w sprawie 
zaopiniowania wniosku Powiatu Koneckiego – 
Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich 
o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów 
utworzenia w Powiatowym Urzędzie Pracy 
w Końskich Centrum Aktywizacji Zawodowej, ze 
środków Funduszu Pracy. 
 

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  7. 
 
Komisja Rewizyjna złoŜyła sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli               
w  Zarządzie Dróg Powiatowych oraz Niepublicznej Szkole „AWANS” . 
Wyniki kontroli przedstawili kolejno Przewodniczący Zespołu Kontrolnego 
radny Robert Plech oraz Przewodniczący Zespołu Kontrolnego radny 
Paweł Gręda.  
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

W obecności 21 radnych Rada jednogłośnie 
przyjęła protokół wraz z wnioskami 
z przeprowadzonej kontroli w   Zarządzie Dróg 
Powiatowych. 

 
W obecności 21 radnych Rada jednogłośnie 

przyjęła protokół wraz z wnioskami 
z przeprowadzonej kontroli w   Niepublicznej Szkole 
„AWANS” 

 
Własnych wniosków w zakresie przedmiotowych kontroli Rada nie 
precyzowała.  
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Protokoły z przeprowadzonych kontroli przechowywane są w Biurze Rady 
Powiatu. 
 
O godz. 13.30 ogłoszono 10- minutową przerwę. 

 
Ad -  8. 
 

Informacj ę o stanie i strukturze bezrobocia na terenie Powiatu 
Koneckiego przedstawił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – Pan Marek 
Krawczyk. 
 

 
Dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono.  
 
Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 

 
Ad -  9. 
 

W kolejnym punkcie porządku obrad obejmującym interpelacje 
i zapytania głos zabrali radny Jan Prasał radny Kazimierz Pasterczyk oraz 
radna Helena Obara. 
 

Treść interpelacji złoŜonych przez radnych została przedstawiona na 
piśmie i stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
 

Ad -  10. 
 
 

Starosta Bogdan Soboń poinformował, Ŝe odpowiedzi na złoŜone 
interpelacje i zapytania radnych udzielone zostaną na piśmie.  

Ponadto odniósł się do pytania radnego Obratańskiego dot. 
wynagrodzenia Dyrektorów DPS. Powiedział, Ŝe o tym o czym mówił radny 
dot. oświadczenia majątkowego – stan na 31 grudnia 2010r. obecnie nastąpiła 
regulacja i Dyrektor Kuśmierczyk otrzymał podwyŜkę w kwocie 400zł oraz 
dodatek funkcyjny w kwocie 200zł. W związku z powyŜszym sytuacja została 
uregulowana w kwocie w sumie 680zł. 
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Ad – 11.  
 
     W punkcie obejmującym wnioski i oświadczenia głos zabrali radny 
Kazimierz Pasterczyk oraz radny Grzegorz Wąsik. 
 

Treść wniosków złoŜonych przez radnych została przedstawiona na 
piśmie i stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 
Ad -  12. 
 

W sprawach róŜnych głos zabrał Starosta Bogdan Soboń który zaprosił 
wszystkich radnych, obecnych wraz z rodzinami na 12 edycję Kuźnic 
Koneckich oraz 50 – lecie udostępnienia obiektu muzealnego w Starej Kuźnicy.  
 Innych tematów nie zgłaszano.  

 
Ad – 13. 
 

Przewodniczący stwierdził, Ŝe w pełni wyczerpano przyjęty porządek 
posiedzenia oraz podziękował radnym za udział  w  obradach.  
 
O godz.14.05  zamknął  VII sesję Rady Powiatu. 
 
Na tym sesję zakończono. 
 
Przebieg obrad protokółowała Kierownik Biura Rady Powiatu – Monika 
Trojanowska. 
 
Protokółowała       Przewodniczący 
Kierownik Biura      Rady Powiatu w Końskich 
Rady Powiatu 
 
 
..................................         ................................... 
Monika Trojanowska                Wiesław Skowron 
 
 
 
 
Końskie, dnia 29.06.2011r.        


